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PROTOKÓŁ  Nr XI/12 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 27 czerwca  2012 roku 

 
 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
30 

, a zakończono o godz. 12
20 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 13 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Przywózki Bogusław 

2. Derehajło Teresa               9. Zienczuk Leszek 

3. Góralczyk Eugeniusz   10. Roszkowski Tomasz 

4. Jakimiuk Anatol    11. Rzepniewski Paweł 

5. Jakubowski Karol               12. Tuszewicki Eugeniusz 

6. Lasecka Danuta    13. Wietoszko Wiesława Teresa                              

7. Piotrowska Krystyna 

 

Nieobecni radni: Pani Oliwniak Agnieszka,  Radziwił Agnieszka 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Krzysztof Czarnomysy - Projektant, członek Gminnej Komisji Urbanistyczno-

Architektonicznej w Boćkach 

5.   Jerzy Tokajuk - Projektant, członek Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej 

w Boćkach 

6.  Sołtysi wsi wg listy obecności 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 13 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty 

uchwał radni otrzymali, zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany porządek, 

który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad  X Sesji Rady Gminy 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2012 rok  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2012 r  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2011 rok   

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu 

wykonania budżetu za 2011 rok  

8. Informacja o zmianach "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Boćki". 

9. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

10. Sprawy różne 

11. Interpelacje i zapytania radnych 
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12. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

13. Zamknięcie obrad sesji 

ad pkt. 2 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z X Sesji był wyłożony do wglądu na 7 

dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub pytania. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z obrad X 

Sesji Rady Gminy „za” – oddano 13 głosów /przyjęto jednogłośnie/ . 

 

ad pkt 3. 

Pan Wójt powiedział, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, dziś przedstawia projekt 

uchwały dotyczący udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu do kwoty 186 tys zł z 

przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego przebudowy drogi powiatowej 

Mień-Rudka-Boćki w zakresie robót drogowych na terenie Gminy Boćki na odcinku Solniki-

Boćki. 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Rady Gminy Nr XI/75/12 z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy 

układu komunikacyjnego - droga Nr 1697 Mień - Rudka - Boćki 

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 13 głosów. 

 

ad pkt 4 i 5 

Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Gminy. Nastąpiło zwiększenie budżetu po stronie planu 

dochodów w wyniku zwiększonej ilości sprzedanej wody na przyjętym do eksploatacji odcinku 

wodociągu Boćki-Jakubowskie oraz w związku z otrzymaną darowizną od spółki SPV. 

Niniejsze środki po stronie wydatków zostały ujęte zgodnie z ich przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów związanych z wydaniem opinii w sprawie zmian planu i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i na pokrycie kosztów administracyjnych związanych z tymi czynnościami tj na 

zakup papieru, tonerów, paliwa. Środki uzyskane ze sprzedaży wody przeznaczono na 

prawidłowe funkcjonowanie i utrzymanie odpowiedniej jakości usług związanych z 

rozprowadzaniem wody na odcinku Boćki Jakubowskie. 

Zmian w planie wydatków budżetowych dokonano celem dostosowania środków do wynikłych 

potrzeb, a mianowicie; 

- zmniejszono środki na wynagrodzenia w jednostce urzędu Gminy, a zwiększono w jednostce 

GOPS, na planowane  zatrudnienie na część etatu Głównego Księgowego, 

- zmniejszono dotacje podmiotową dla jednostki GOK, 

- zwiększono środki na wykonanie operatu wodno-prawnego dla celów gospodarki ściekowej, 

- zwiększono środki na zatrudnienie subsydiowane w ramach projektu "Pokaż na co cię stać", 

- zwiększono środki na wynagrodzenie wraz z pochodnymi na zatrudnienie osób w ramach 

prac interwencyjnych, 

- zwiększono środki na montaż lamp oświetlenia ulicznego 

Pytań do Skarbnika Gminy w tym temacie nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytywał kolejno projekty uchwał i poddawał pod głosowanie: 

 

Uchwała Rady Gminy Nr XI/76/12 z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2012 -2015 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2012 - 2018 

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 13 głosów. 

 

Uchwała Rady Gminy Nr XI/77/12 z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2012 

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 13 głosów. 
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ad pkt 6 

Pan Wójt odczytał Radzie Gminy sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego 

za 2011 rok składające się z:  

1) bilansu wykonania budżetu jst. 

2) bilansu samorządowych jednostek budżetowych, 

3) rachunku zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

4) zestawienia zmian funduszy samorządowych jednostek budżetowych, 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z tym odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Rady Gminy Nr XI/78/12 z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2011 

rok 

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 13 głosów. 

 

ad pkt 7 

Głos zabrał Wójt Gminy, poinformował zebranych że budżet gminy stanowił kwotę ponad 13 

mln zl, dochody budżetowe wykonano w 99,48%, a wydatki w 98,13%. Realizacja zadań 

majątkowych przebiegała w sposób prawidłowy, na zaplanowanych 7 zadań inwestycyjnych, 

wykonano sześć. W ramach zadań własnych wydatkowano 1 mln 970 tys zł, w tym na 

programy finansowe z udziałem środków Unii Europejskiej 1 mln 670 tys zł. W roku 2011 

zrealizowano zadania: 

1) Z udziałem środków Unii Europejskiej finansowano: 

- rozbudowę z przebudową ujęcia wody w Bockach ul. Dubieńska, 

- remont świetlicy w miejscowości Piotrowo Krzywokoły wraz z zakupem wyposażenia, 

2) Z dochodów własnych finansowano: 

- sporządzono mapki sytuacyjne oraz dokumentację projektową na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy - 56 tys zł, 

- zakupiono urządzenie pod nazwą napęd zasuwy rozdziału ścieków z przeznaczeniem do 

obiektu oczyszczalni ścieków - za kwotę 5  tys 300 zł, 

- dokonano przebudowy 430 mb ulicy Nowe Osiedle w Boćkach, odnowiono rowy, wykonano 

zjazdy na posesje, uzupełniono podbudowę z pospółki i ułożono nawierzchnię asfaltową o 

szerokości 5 m - za kwotę 125 tys zł, 

- sporządzono dokumentację techniczną na budowę Regionalnego Centrum Kultury w Boćkach 

- za kwotę 51 tys zł. 

3) dokonano zakupów inwestycyjnych takich jak: 

- zakupiono niezabudowaną nieruchomość rolną we wsi Starowieś o powierzchni 0,56 ha, 

- zakupiono służbowy samochód osobowy, 

- zakupiono piec konwekcyjny na potrzeby stołówki szkolnej 

4) W ramach porozumień z jednostkami samorządu terytorialnego jako wydatek majątkowy 

przekazano dotację  403 tysiące złotych dla Powiatu Bielskiego na: 

- przebudowę układu komunikacyjnego - droga Mień - Rudka, Boćki na odcinku drogi Solniki 

- Boćki, 

- sporządzenie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej od drogi krajowej 

nr 19 - Piotrowo Trojany, 

- przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Krasna Wieś. 

Na kwotę 377 tys zł zrealizowano "projekty miękkie" finansowane ze środków EFS w ramach 

programu POKL. 

Stan zadłużenia gminy na koniec 2011 roku wynosił 4mln 886 tys zł. Wypracowano wolne 

środki w kwocie 575 tys zł. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pozytywna opinię o wykonaniu budżetu 

gminy za 2011 rok i wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Boćki o udzielenie 
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absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 2011 rok. Odczytał również Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 23 marca br w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 roku oraz 

uchwałę składu orzekającego RIO z dnia 14 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2011 

rok. Obie uchwały RIO były pozytywne. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania do Pana Wójta  odnośnie wykonania 

budżetu gminy. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały i 

poddał pod głosowanie: 

 

Uchwała Rady Gminy Nr XI/79/12 z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok 

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 13 głosów. 

 

ad pkt 8 

Projektanci Pan Jerzy Tokajuk i Pan Krzysztof Czrnomysy  zreferowali temat, omawiając 

metodologię zmian "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Boćki" w zakresie określenia obszarów lokalizacji inwestycji związanych z 

odnawialnymi źródłami energii, kierunków obsługi komunikacyjnej i rozwoju infrastruktury 

technicznej tych obszarów  oraz kierunków zorganizowanego systemu pozyskiwania energii ze 

źródeł odnawialnych na terenie gminy. Poinformowali , że do obecnie obowiązującej Uchwały 

Nr XVIII/82/04 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2004 roku  w załączniku nr 1 do 

uchwały w tekście Studium - wprowadza się nowy rozdział o nazwie "Kierunki rozwoju 

pozyskiwania energii ze źródeł odnawialnych", natomiast w załączniku nr 2 do uchwały na 

rysunku Studium - oznaczono obszary lokalizacji elektrowni wiatrowych o mocy 

przekraczającej 100 KW. Projektanci pokazali na mapie gminy propozycje oznaczonych 

obszarów lokalizacji farm i pojedynczych elektrowni wiatrowych oraz biogazowni rolniczych o 

mocy powyżej 100 KW. Omówili również zasady ich lokalizacji, najlepsze obszary a jest ich 

10 to obszary północne i południowo zachodnie gminy położone na wyniesieniach, zajmują 

łącznie 8% obszaru gminy, jest to obręb wsi Andryjanki, Siekluki, Żołoćki, Krasna Wieś, 

Dubno, Dziecinne, Szumki, Boćki. Na mapie wyznaczono miejsca gdzie wiatrownie mogą 

funkcjonować, ale to nie znaczy, że tam będą budowane wieże, jeszcze brak podjętych decyzji 

lokalizacji wież. Są również pewne ograniczenia lokalizacyjne między innymi tereny rolne, 

budynki mieszkalne, linie energetyczne, radiokomunikacja, drogi publiczne. Do projektu 

zmiany Studium została sporządzona prognoza oddziaływania na środowisko do całego 

dokumentu, z uwzględnieniem projektowanych zmian. Energia odnawialna będzie działała pod 

warunkiem, że gmina umożliwi jej rozwój i będzie przyciągała inwestora, do funkcjonowania 

biogazowni potrzebny jest surowiec, kukurydza, trawa, burak cukrowy. Projekt zmian Studium 

był wyłożony do publicznego wglądu przez 1 miesiąc w dniach od 10 kwietnia do 9 maja 2012 

roku. na dzień 9 maja br była planowana  publiczna dyskusja, która nie doszła do skutku z 

powodu nie przybycia zainteresowanych osób. Projektanci nadmienili, że w dniu dzisiejszym 

projekt uchwały w sprawie zmian Studium nie będzie przedkładany, dzisiaj tylko po raz 

kolejny mieszkańcom przybliżono, jakie zmiany zamierza się  wprowadzić do Studium. 

Zmiany te były przygotowywane przez okres dwóch lat, od czasu podjęcia przez Radę Gminy 

w miesiącu kwietniu 2010 roku uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany " 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Boćki". Projekt 

uchwały do podjęcia przez Radę Gminy zostanie przedłożony na następnej Sesji. 

Pan Wójt powiedział, że Veolia planuje inwestować w budowę wiatraków na terenie naszej 

gminy, natomiast biogazownie do funkcjonowania potrzebują surowca, minimum 600 ha 

kukurydzy.  
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chce zabrać głos i czy są jakieś pytania w tym 

temacie. Pytań nie zgłoszono. W związku z tym głos zabrał Pan Charyton Stanisław, Sekretarz 

Gminy, powiedział żeby radni, sołtysi , mieszkańcy interesowali się projektem i korzystali z 

obecności projektantów, zadawali pytania i prowadzili dyskusję w rozpatrywaniu i w 

podejmowaniu tak  istotnych spraw dla gminy. 

 

ad pkt 9 

Informację  z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady Gminy 

przedstawił Wójt. W miesiącu maju po terenie gminy jeździła Komisja badająca straty w 

rolnictwie spowodowane ujemnym skutkiem przezimowania. W skład komisji wchodziło 

dwóch przedstawicieli gminy oraz przedstawiciel Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Szepietowie Oddział w Bielsku Podlaskim. Była również Komisja od Wojewody która 

sprawdzała i szacowała straty w infrastrukturze dróg gminnych spowodowane nawałnicą i 

ulewnym deszczem w roku ubiegłym. Poinformował o aktualnie prowadzonych działaniach w 

sprawach budowy oczyszczalni przydomowych i budowy kolektorów słonecznych. Kolektory 

słoneczne umieszczone na dachach budynków będą wymagały pozwoleń z czym wiążą się 

dodatkowe koszty. Z osobami, które złożyły wnioski na przystąpienie do projektu i budowę 

kolektorów, będą prowadzone rozmowy i uzupełniana dokumentacja. 

 

ad pkt 10 

Pan Wójt powiedział, że na wniosek radnych, bojowy samochód strażacki, który gmina 

otrzymała od Starostwa, był postawiony na posesji GOK przed wejściem do budynku i można 

było go oglądać do czasu rozpoczęcia obrad sesji. 

Pan Wójt prosił radnych i sołtysów o przekazanie mieszkańcom gminy, żeby martwych 

zwierząt nie wyrzucali na drogi, tylko zadzwonili do składnicy zwierząt, którzy dokonują 

odbioru bez odpłatności. 

 

ad pkt 11 i 12 

1. Pani Krystyna Piotrowska - wypowiadała się, że pomimo zatrudnienia kilku osób na pracach 

publicznych, interwencyjnych i społeczno-użytecznych, na gminie i w miejscowości Boćki 

brak porządku i czystości, na chodnikach, placach, przy  boisku Orlik rosną chwasty i trawa, 

parki nie są koszone systematycznie. Prosiła o zwrócenie uwagi tym pracownikom i 

pracownikom sprawującym nadzór o dokładniejsze i rzetelniejsze przykładanie się do pracy i 

utrzymanie porządku. W roku ubiegłym pracowały inne osoby i było ich mniej, a porządek był 

utrzymany, czego w tym roku nie można stwierdzić.  

2. Pan Bujno Waldemar Sołtys wsi Piotrowo Krzywokoły, zwrócił uwagę żeby przyśpieszyć 

rozpoczęcie budowy drogi do wsi ponieważ wygaśnie termin ważności decyzji wydanego  

pozwolenia na budowę. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie straci ważności, a gdyby tak było to nie ma problemu z 

wydaniem ponownej decyzji. 

ad pkt 13. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Sesji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Bazylewski 


